
  

 
 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
 

Dato: 20. juni 2023 
Tidspunkt: kl. 17:00 
Mødeleder: Christine 
Referent: Christina (CHN) 
 

Deltagere: Christine, Rikke B, Rikke J, Siddhartha, Camilla, 
Signe 
Ann (AJ), Christina (CHN), Anne-Mette (AV), Christina (CH) og 
Michael (MH) 
Franca og Tobias 
 
Fraværende: Rikke Nielsen, Marie 

Dagsorden  
Orientering (O), drøftelse (D) eller beslutning 
(B) 

Tid Referat Ejer 

1. Godkendelse af referat og dagsor-
den (B) 
 

17:00 Referatet er ikke godkendt, da det ikke ligger på 
hjemmesiden 

 

2. Nyt fra Elevrådet (O) 
 

17:05 Gået lidt i stå. 
Håber at nå at få sidste udgave af Suø nyt ud.  
Indhold – tiden efter verdensmålsugen. Hvis F og 
T ikke når det kan det komme efter ferien. Uffe fra 
2.A arbejder på redigering. 
 
 

Franca 
Tobias 

3. Udviklingssamtale - evaluering 
 
 

17:10  
Oplevede Svend virkede godt tilfreds 
 
Der har også været pædagogisk tilsyn på KKFO 
 

Franca, 
Rikke 
og le-
delsen 

4.  
Info om frihedsdagsorden 
 

17.20 Overordnet snak med Tobias Stax Ifht. at sætte 
folkeskolen mere fri. Han havde en tanke om at en 
vej til mere frihed, kunne være at inddrage skole-
bestyrelsen endnu mere – og hvilke krav/forvent-
ninger det vil sætte til Skolebestyrelsens medlem-
mer. 
 
Rikke fortæller at hun kender til en skole i Holbæk 
hvor de er lykkedes rigtigt godt med bla. at ændre 
på længden af børnenes skoledag. 
 

CH 

5. Økonomi  
Status for 2. prognose 
 

17.25 KKFO’en kommer ud med et overskud på 4% 
 
Skolen forventer at slutte skoleåret med et over-
skud på 200.000 kr, som bla. kan dække hvis der 
skulle komme yderligere besparelser eller andre 
uventede udgifter. Alternativt kan beløbet overfø-
res. 
 

CH/ 
MH 

6. Sidste skoledag og ferie 
 

17.35 Der er morgenmad for 6. klasserne på fredag i går-
den og herefter flagallé. Der vil være sang, taler, is 
og overrækkelser 
 
Der er afslutning for Forårsbørnene på græsset 
med pølser og slush Ice. 
 
Personalet afrunder skoleåret i næste uge, før de 
mødes igen i uge 31 og gør klar til det kommende 
skoleår. 
 

AV 

7. Bestyrelsen til kommende skoleår 
 

17.45 Christina har fundet datoer til næste skoleårs Sko-
lebestyrelsesmøder, men endnu ikke skrevet dem 
ind. Der mangler at blive dobbelttjekket ifht. andre 

CH 



  

 
 

Er der en suppleant der kan træde i 
stedet for Marie? 
 
Valg til næst- for-person 
 

aftenmøder. Christina sender dem ud, sammen 
med datoer for forældremøder hvor der skal del-
tage repræsentanter for Skolebestyrelsen. 
 
 
Marie der rejser til USA træder ud af Skolebesty-
relsen. 
 
Siddhartha træder ud af Skolebestyrelsen fordi 
hans søn stopper på SUØ. Stor tak til Siddhartha 
for 9 års kontinuerligt arbejde i Skolebestyrelsen. 
 
Franca og Tobias træder begge ud af Skolebesty-
relsen fordi de skal videre til Højdevangen. Stor tak 
til dem begge for engageret og pligtopfyldende del-
tagelse i Skolebestyrelsen. 
 
Der mangler repræsentation for den kommende 3. 
årgang. 
 

11. Afgang til middag 
 
 

  
 

 

 


